
Servaas Stoop 
wo 4-11, 17:58 Raadsleden West Betuwe; College West Betuwe 
 
Goedendag, 
Afgelopen zaterdag heeft in De Gelderlander een artikel gestaan over zorgaanbieder De 
HartenHoeve. 
De Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd (IGJ) en onze Wmo-toezichthouder hebben afgelopen 
maand een hertoets van het kwaliteitsonderzoek uitgevoerd bij de HartenHoeve. De verwachting is 
dat eind november het nieuwe inspectierapport beschikbaar is.  
Naar aanleiding van het artikel in De Gelderlander zijn wij ons aan het beraden op een extra 
controle naar de financiële verantwoording en de rechtmatigheid van de door de HartenHoeve 
geleverde zorg. 
 
Met vriendelijke groet, 
Servaas Stoop, 
Burgemeester 

 
 

 

 

 

VRAAG DORPSBELANGEN WEST BETUWE: 

 

Voorzitter, 

De afgelopen dagen is de gemeenteraad van West Betuwe via alle soorten nieuwskanalen 

overweldigend in beeld geweest. 

 

In de afgelopen jaren dat wij in de raad zitten hebben wij intussen geleerd, dat de inhoud 

van deze berichten de verantwoordelijkheid van de schrijver is en wij als gemeente hier 

niets mee doen en hier buiten staan. Elke opmerking hierover is eigenlijk al ongepast. 

 

Daarom onze vraag aan de voorzitter, of hij kan aangeven waarom hij op woensdag 11 

november 2020 een email stuurt met betrekking tot de HartenHoeve en daarin letterlijk 

schrijft en wij citeren: quote “Naar aanleiding van het artikel in De Gelderlander zijn wij 

ons aan het beraden op een extra controle naar de financiële verantwoording en de 

rechtmatigheid van de door de HartenHoeve geleverde zorg.” unquote. 

 


